
Správa z rokovania výkonného výboru ACE – Brusel 18.01.2013 

 

Jednalo sa o prvé rokovanie novovytvoreného výkonného výboru po doplňujúcich voľbách z valného 
zhromaždenia v Bruseli  30. novembra a 1. decembra 2012.  Rokovanie sa nieslo v atmosfére 
predstavenia mnohých interných dokumentov ACE a správ o aktivitách kvôli podrobnému 
oboznámeniu s novými členmi výkonného výboru. Zároveň hneď v úvode na základe 
predchádzajúcich konzultácií boli rozdelené funkcie členom.   
 
Nový výbor bol doplnený o členov rotujúcich členských krajín 
Estónsko  - Indrek Näkk     - vicekoordinátor pracovnej skupiny 2 
Malta   - Vincent Perit Cassar  - vicekoordinátor pracovnej skupiny 3 
Slovensko  - Martin Drahovský  - vicekoordinátor pracovnej skupiny 2 
Spojené kráľovstvo Veľkej Británie  
a Severného Írska - David Falla    - Pokladník a predseda finančnej komisie 
Turecko  - Bulent Batuman  - vicekoordinátor pracovnej skupiny 1 
Vyššie uvedení členovia výboru sa stávajú členmi na dvojročné funkčné obdobie. 
 
Na uvoľnené miesto voleného člena bol zvolený reprezentant  
Švajčiarska -  Pierre Henri Schmutz   - koordinátor pracovnej skupiny2 
Pôvodní členovia výboru na základe volieb z 2011 sú: 
Írsko   – Selma Harrington  - prezidentka 
Francúzsko  – Lionel Dunet   - viceprezident 
Bulharsko  – Nicolas Galabov  - koordinátor pracovnej skupiny 3 
Nemecko  – Wolfgang Haackl  - koordinátor pracovnej skupiny 1 
Belgicko  – Michel de Keyser  - vicepokladník a podpredseda finančnej komisie 
Volení členovia výboru na dvojročné obdobie 2011 – 2013 ostávajú vo výbore do volieb na konci roku 
2013. Uvedeným systémom je zabezpečená kontinuita výboru. 
 
Sekretariát  ACE sa skladá z 

- Ian Pritchard    - riaditeľ úradu – generálny sekretár 

- Caroline André - vedúca administrácie 

- Dominique Depasse  - výkonný sekretár 

- Eleni Goni  - pracovník v oblasti projektov podporovaných EU 

- Pierre Obajtek  - pracovník v oblasti implementácie a komunikácií 

 

Následne Selma Harrington predstavila Výročnú správu ACE za rok 2012. 
Dokument sa skladal zo  
správ prezidentky, generálneho sekretára ( Ian Pritchard – UK) , 
správ z troch tematických oblastí ACE - Prístup k profesii, Výkon povolania a Architektúra a kvalita 
života,  
Správy o projektoch EU v ktorých sa zúčastňuje ACE 
Zoznamu a predstavenia strategických partnerov 
Finančného a hospodárskeho rozboru 
Cieľov  a Priorít 
Štruktúry ACE a zoznamu členov  
    
Ďalším dokumentom bolo predstavenie Strategického a obchodného plánu ACE. 
V ňom sú definované ciele ACE a stratégia ich dosiahnutia a postupných krokov ako aj plán účasti na 
projektoch financovaných z EU. 
 



 V druhej časti rokovania bol pripomienkovaný už predtým rozoslaný a predstavený záznam z valného 

zhromaždenia ACE v decembri 2012.  

 

Generálny sekretár predstavil spôsob prípravy a prerokovávania dokumentov – direktív v EU a fázy 

v ktorých sa ACE snaží do procesu vstúpiť a dokumenty pripomienkovať hlavne cez svojich členov – 

členské štáty EU. 

 

Predstavená bola sektorálna štúdia ACE o architektonickej profesii v Európe a komentovaná jej 

možná prezentácia na verejnosti a publikovanie. Z diskusie vyplynula nutnosť zverejňovať selektívne 

a veľmi uvážene materiály zo štúdie kvôli ich možnému zneužitiu aj voči architektonickej profesii. 

 

Nakoniec bol stanovený rámcový termínovník ďalších rokovaní ACE? 

- Apríl – Dublin  - výkonný výbor 

- Marec – Koordinačný výbor a výkonný výbor  

- Jún – Leuven – Belgicko - výkonný výbor a valné zhromaždenie 

- September – Brusel – koordinačný výbor a výkonný výbor 

- Október – Košice - Výkonný výbor 

- December – Švajčiarsko – výkonný výbor a valné zhromaždenie 

- V prípade potreby bude zvolané telefonické rokovanie výkonného výboru. 

 

 

Marin Drahovský 

 


